

No. 53733. Multilateral

AGREEMENT BETWEEN THE SWISS CONFEDERATION REPRESENTED BY THE FEDERAL OFFICE FOR REFUGEES (BFF) AND THE REPUBLIC OF AUSTRIA REPRESENTED BY THE FEDERAL MINISTRY OF THE INTERIOR ON THE ESTABLISHMENT AND FUNCTIONING OF THE "INTERNATIONAL CENTRE FOR MIGRATION POLICY DEVELOPMENT (ICMPD)" IN VIENNA. VIENNA, 1 JUNE 1993

AGREEMENT ON THE FOURTH MODIFICATION OF THE AGREEMENT REGARDING THE ESTABLISHMENT AND FUNCTIONING OF THE INTERNATIONAL CENTRE FOR MIGRATION POLICY DEVELOPMENT (ICMPD) IN VIENNA REGARDING THE INTRODUCTION OF AN INTERNAL TAX SYSTEM. SARAJEVO, 26 MAY 2014*

Entry into force: 1 August 2015 and with retroactive effect from 1 June 2008, in accordance with article 3

Authentic text: English

Registration with the Secretariat of the United Nations: Austria, 23 June 2016

**No UNTS volume number has yet been determined for this record. The Text(s) reproduced below, if attached, are the authentic texts of the agreement /action attachment as submitted for registration and publication to the Secretariat. For ease of reference they were sequentially paginated. Translations, if attached, are not final and are provided for information only.*

N° 53733. Multilatéral

ACCORD ENTRE LA CONFÉDÉRATION SUISSE REPRÉSENTÉE PAR L'OFFICE FÉDÉRAL DES RÉFUGIÉS ET LA RÉPUBLIQUE D'AUTRICHE REPRÉSENTÉE PAR LE MINISTÈRE FÉDÉRAL DE L'INTÉRIEUR SUR L'ÉTABLISSEMENT ET LE FONCTIONNEMENT DU CENTRE INTERNATIONAL POUR LE DÉVELOPPEMENT DES POLITIQUES MIGRATOIRES À VIENNE. VIENNE, 1^{ER} JUIN 1993

ACCORD RELATIF À LA QUATRIÈME MODIFICATION DE L'ACCORD SUR L'ÉTABLISSEMENT ET LE FONCTIONNEMENT DU CENTRE INTERNATIONAL POUR LE DÉVELOPPEMENT DES POLITIQUES MIGRATOIRES À VIENNE CONCERNANT L'INTRODUCTION D'UN SYSTÈME D'IMPÔT INTERNE. SARAJEVO, 26 MAI 2014*

Entrée en vigueur : 1^{er} août 2015 et avec effet rétroactif à compter du 1^{er} juin 2008, conformément à l'article 3

Texte authentique : anglais

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : Autriche, 23 juin 2016

**Aucun numéro de volume n'a encore été attribué à ce dossier. Les textes disponibles qui sont reproduits ci-dessous sont les textes originaux de l'accord ou de l'action tels que soumis pour enregistrement. Par souci de clarté, leurs pages ont été numérotées. Les traductions qui accompagnent ces textes ne sont pas définitives et sont fournies uniquement à titre d'information.*

Participant	Ratification	
Austria	10 Jun	2015
Hungary	4 Aug	2014
Switzerland	21 Oct	2014

Note: The texts of the declarations and reservations are published after the list of Parties -- Les textes des déclarations et réserves sont reproduits après la liste des Parties.

Participant

Ratification

Autriche

10 juin 2015

Hongrie

4 août 2014

Suisse

21 oct 2014